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المشاركة في مقالين عن مشكلة الأهلة في المؤتمر العالمي الذي عقدته رابطة العالم الإسلامي_ المجمع 

 ( كما  يلي: 1533الفقهي الإسلامي بمكة المكرمة ) 

 ضوابط لمسألة الأهلة: من حيث الرؤية والحسابات:  أ.د. محمد صالح النواوي و د. أيمن سعيد   -7
 كردي     

 قدرة العين البشرية في الرؤية : د. أيمن سعيد كردي  و أ.د. محمد صالح النواوي -8



 

بالفعل في  بدأ التلسكوب -ن مع معهد كيوتو باليابان لرصد الأنشطة الشمسية بالتعاو مشروع بحثي -9

 ميلادي. 2114الرصد ابتداءا من نوفمبر 

 Interesting solar events in 2016   حث تحت عنوان: إعداد ب -11

 

 أنشطة بالقسم والكلية :

 

وحتى الآن وقد كان لي دور رئيسي في حصول قسم  2118منذ عام   منسق الاعتماد الأكاديمي بالقسم -1

 .2111كاديمي من الهيةة الألمانية للاعتماد الأكاديمي في الفيزياء والفلك على الاعتماد الأ

 وضع برامج لتطوير القسم وقد سلم رئيس القسم تقارير عن هذه البرامج -2

 الماجستير والدكتوراه  في القسم وإضافة برنامج دراسات عليا في ي المشاركة في عمل برنامج -3

 مجال الفلك     

بعنوان: مقدمة في علم الفلك  من مطبوعات جامعة    فلك 111يخدم مقرر المشاركة في تأليف كتاب  -5

 هجرية..  1532الملك سعود 

 التجهيز لكتاب آخر بعنوان فيزياء النجوم -4

 ميلادي. 2116-2114الموافق  1537-1536تأسيس مكتبة قسم الفيزياء والفلك في العام الدراسي  -6

 هـ 1538-1537داءا من العام الدراسي أمين مجلس قسم الفيزياء والفلك ابت -7

 

 أنشطة في التحكيم:

 

 تحكيم بحث لجامعة الملك فيصل عن مد الأرض -1

 لجامعة الملك عبد العزيز بعنوان :  تحكيم مشروع  -2
Annual and inter-annual variability of  Ozone over the Kingdom of Saudi Arabia 

 الملك عبد العزيز بعنوان :تحكيم مشروع بحثي  لجامعة  -3
 Individual distances for a sample of Planetary Nebulae 
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 Optimum delta-V  Maneuver  for  Refueling space  الملك عبد العزيز بعنوان:تحكيم بحث  لجامعة  -4
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                                                   Individual distances for a sample of Planetary Nebulae 
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 تحكيم مشروع كتاب لجامعة الملك فيصل -8
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 هجرية. 1532/1533للعلوم والتقنية في سنة 
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 تحكيم أعمال عضو هيةة تدريس تقدم للترقية بجامعة اليرموك بالعراق -12

 للترقية بجامعة بغداد .تحكيم أعمال عضو هيةة تدريس تقدم  -13

 تحكيم رسالتي ماجستير بجامعة الملك عبد العزيز بجدة. -15

 (.2114تحكيم رسالة ماجستير بجامعة الملك سعود تخصص فيزياء فلكية) ديسمبر -14

 تحكيم رسالة ماجستير بجامعة الملك فيصل بالاحساء بعنوان: الجوانب العلمية بسورة الطارق -16

 (.2116) فبراير       



) فيزياء شمسية -بجدة تخصص فيزياء فلكية  تحكيم رسالة ماجستير بجامعة الملك عبد العزيز  -17

 .(2116ابريل 

جامعة -كلية العلوم-تحكيم أوراق تقدم للترقية للدكتورة /نجاة محمد العبيدي من قسم الفلك والفضاء -18

 .2116بغداد 

 وفاء حسن زكي من جامعة كركوك بالعراق.تحكيم أوراق تقدم للترقية للدكتورة /  -19

تحكيم رسالة ماجستير للطالبة / ريم منصور الحريري  من جامعة الملك عبد العزيز بجدة في  -21

 في تخصص الفيزياء الفلكية بعنوان: خصائص السدم الكوكبية في القرص السميك للمجرة. 8/11/2116

 

رسالتها للماجستير وتم تشكيل لجنة الممتحنين ومن الطالبة التي أشرف عليها أنهت بفضل الله  -21

 .2117يناير  – 2116الفترة ديسمبر  خلالالمنتظر أن تتم المناقشة 

 

 

 

 محاضرات ثقافية بالجامعة وفي المجتمع :

 بعنوان :  في معسكرهم خارج الرياضمحاضرة لفريق الكشافة بالجامعة  -1

 2/1529/ 21     من روائع الكون

  1531/  5/  3محاضرة للنادي العلمي بالجامعة بعنوان : الثقب الأسود  :  -2

  : 1430 -3 -25 محاضرة عن المادة الداكنة في منتدى ثقافي خارج الجامعة يديره د. راشد المبارك -3

 1531/  6/ 6 محاضرة عن الإعجاز العلمي للجنة النشاط الطلابي    -5

 1531محرم  24ري للنادي العلمي بالجامعة محاضرة عن الاحتباس الحرا -4

ألقى  1531/ 12/ 27تنظيم محاضرة عن النجوم المزدوجة من عصر بطليموس إلى العصر الحالي  -6

 المحاضرة دكتور/ سولي من الجمعية الفلكية الفرنسية.

 تنظيم محاضرة للدكتور ديفيد الكساندر بعنوان : -7

The Sun and its interaction with the Earth: The fundamentals of space weather 

 .2111مارس  3الأربعاء 

 .27/6/1537محاضرة لنادي نبراسنا بجامعة الملك سعود بعوان: آيات الأرض  -8

 انوية عبد الرحمن مهدي ) الرياض(. محاضرة فلكية في مدرسة ث -9

 16/11/2116رحلة إلى الكون في  محاضرة عامة للمعيدات بعنوان : -11

 

 

 لقاءات وبرامج تليفزيونية :

في نفس وقت الخسوف على القناة الثانية للتليفزيون  2119ديسمبر  31برنامج عن خسوف القمر في 

 السعودي .

 

 الزيارات العلمية  
 2118 –زيارة طلابية لمعهد الأقمار الصناعية وعلوم الفضاء بمدينة الملك عبد العزيز بالرياض  -1

  2118 –فلك  111ليلي بالخرج لطلاب مقرر رحلة رصد  -2

 ) لعدة أيام(.رحلة رصد ليلي بمرصد الوجه التابع لمدينة الملك عبد العزيز   -3

 

 مؤتمرات وورش محلية:

 31/12/1528-29تطوير العلوم والرياضيات  عمل:  ورشة -1

 



 31/12/1529-29تطوير العلوم والرياضيات عمل: ورشة  -2

 

 4/2/1531تطوير البرامج الأكاديمية وتهيةتها للاعتماد الأكاديمي ورشة عمل:  -3

 

 18/3/1531-17ملف المقرر والتقويم عمل: ورشة  -5

 

ورشة تدريبية بعنوان : برامج المحاكاة وأنظمة التجاوب : نحو بيةة تعلم نشط للعلوم  -4

29/4/1531 

 

 1/6/1531لعالي ورشة بعنوان: الجودة وتطبيقاتها في مؤسسات التعليم ا -6

 

 22/6/1531ورشة عمل: الاعتماد الأكاديمي والبرامجي وتوكيد الجودة  -7

 

 11/6/1531ورشة عمل بعنوان: الجودة في التعليم العالي  -8

 

 9/6/1531-8الخريجون وجهات التوظيف: رأيكم يهمنا    -9

 

 19/1/1531-18آلية إقرار البرامج والخطط الدراسية: تجارب محلية ودولية  -11

 ولمدة أربع جلسات 21/3/1531سلسلة حلقات الجودة بكلية العلوم  -11

 

 ( 5/4/2111-3) 21/4/1531-19ورشة التعليم القائم على النواتج  -12      

 

 :وثقافية منشورات علمية
من المجلة العربية بتاريخ رمضان  392الفلك في الحضارة الإسلامية : د. محمد صالح النواوي عدد  

 .2119سبتمبر -1531
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Teaching: 
 I retain an active teaching portfolio. I teach courses on: General Astrophysics, Stellar 

evolution, Galactic structure, Interstellar matter, Many of the courses of Space physics for 

graduate and undergraduate students, particularly: the Magnetosphere, the Terrestrial 

Magnetic Field, Upper Atmosphere and Ionospheric Physics, Space Environment and 

Mission Analysis. 

  During my stay in the United Arab Emirates (UAE: 1990-1996) I initiated an elective 

course in Astronomy that was very interesting for the students and it was one of the 

successful elective courses in the UAE University. I have also written an Arabic book on 

Astronomy that is used for many years in teaching astronomy in the UAE University . 

Another chance to publish an Arabic book on Astronomy was on 2011 during my stay in 

KSA(King Saud Arabia : 2007-2013).  

 

 

Other activities: 
1- The Secretary of the Egyptian Astronomical Society  

2-  Director of the magazine (World of Astronomy and Space) 
3- In the board of the Journal of the Astronomical Society of Egypt.  
4- I have given many public lectures. During my stay in the United Arab Emirates. 
5-  I had so much public lectures in the field of Astronomy.  
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1- Starformation – Interstellar Matter(ISM) – Planetary Nebulae(Npe) 

 
1. The effect of shock waves on the chemistry of IS clouds, an MSc thesis presented  

by M Y Amin to Cairo University. The degree was awarded in 1991. 

 

2. The opacity in contracting IS clouds, an MSc thesis presented by A Ali to Cairo 

University. The degree was awarded in 1992. 

 

3. Contraction of Magnetized IS clouds, a Ph.D. thesis presented by M Y Amin to Cairo 

University. The degree was awarded in 1994. 

 

4. Spectroscopical, Morphological and Statistical Investigations on Galactic Planetary 

Nebulae, a Ph.D. thesis presented by A Ali to Cairo University. The degree was 

awarded in 1998. 

 

5. How dense are the spiral galaxies, a work for Ph.D. degree by A Ibrahim. He started in 

his work by the end of 2000. 

 

6. Study of stellar content, gas and dust in compact groups of galaxies, a work for Ph.D. 

degree by I M Yousef. He started in his work by the end of 2000 and awarded in 2004. 

 



7.  Ionization State in Interstellar clouds, a work for M.Sc. degree by K A Gad-Alah. He 

awarded the degree in 2002. 

 

8.  Chemical network in Astrochemistry, a work for M.Sc. degree by K A Edris. He went 

to UMIST, UK to finish his work for P.hD. there. 

 

9.  Study of the possible role of gas-grain chemistry in Interstellar clouds, a work for 

M.Sc. degree by R M El-Daly. She started in 2001, and finished on Aug. 2003. 

 

10. Study the problem of H3+ in ISM, Master work by M Saeed, started in 2006. 

 

11. - Spectral properties of the high energy emission from soft gamma ray repeaters, a work 

for PhD by Nasr Ahmed, started on 2007.   

 

12. Study and modeling of interstellar gas-grain chemistry, PhD work by Z Awad in 2007. 

 

 

 

2- Space Physics 

 

13.  Preliminary study of the Earth’s Magnetosphere, a work for M.Sc. degree by A M 

Tawfek. She started in 2001, finished on March 2003. 

  

14.  Study of the interaction of the solar wind with the Earth’s Magnetosphere, a work for 

M.Sc. degree by M Yousef. He started in 2001 and finished in 2004. 

 

15. Investigation of solar activities and its impact on the space environment near Earth, a 

work for PhD by Amal abdalah. She started in 2003. She transferred to a University in 

Australia. 
 

16.  Study of solar and geomagnetic activity effects on the non-ionized upper atmosphere, 
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17. Study of the Cosmic Ray: Elementary Particles and Interactions, by 
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18. The solar  energetic events (CME and Flares) and their correlations to the  
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19-  Influence of natural space plasma on satellites, work for MSc., by Ihab Mokhles, 
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20- Experimental and theoretical study of radiation damage to solar cells, work for PhD by 
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22-  Investigating quench dynamics in Heisenberg spin systems with long range 

        interactions, Master study by Habiba Almotery, 2015. 



 

4- Historical studies on Astronomy during the Islamic civilization  

 

23. Ibn-El-Shater, his studies and procedure in Astronomy: Analytical and deliver 
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24.  The Scientific investigations for Kotb El-Din Al-Sherazi, focusing on his 
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